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Raadsplein info/debat Raadzaal 
 

Vergadering d.d. 10 december 2018 

Locatie Raadzaal 

Aanvang 19.30 uur 

Eindtijd 22.30 uur 

Voorzitter Dhr. J. Satoor de Rootas 

Griffier/secretaris Dhr. H.C. Veraart 

  

 

1.a. Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering om 19.35 uur. 

1.b. Vaststelling van de agenda  
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

2. Debatronde  

3. Cultuurprofiel stedelijke regio Zwolle  

Deze informatienota is op verzoek van ChristenUnie, VVD, GroenLinks en Swollwacht 
geagendeerd. De debatronde wordt gestart met een inspreker. Mw. Van ’t Riet spreekt op  

persoonlijke titel, maar ook als projectleider van de nieuw op te richten stichting De Stad 
Verbeeldt. Zij pleit onder meer voor meer aandacht voor ZZP-ers en culturele ondernemers. 
Daarnaast geeft ze aan dat er behoefte is aan broedplaatsen en expositie- en atelierruimte.   

Daarna is het woord aan de woordvoerders van de fracties. Zij kunnen zich in grote lijnen 
vinden in het regionaal cultuurprofiel. Ze vragen wel aandacht voor een aantal aspecten en 
zouden die graag terug zien in het vervolg en de nadere uitwerking van het profiel. Zo vinden 
de meeste fracties dat cultuur bereikbaar moet zijn voor iedereen en dat de er aandacht 
moet zijn voor amateurs. Hierbij kunnen de wijken een rol spelen. Verder ziet men kansen 
voor een duidelijke verbinding tussen cultuur en economie/toerisme. Internationale oriëntatie 
wordt tevens als kans genoemd. Net als de inspreker vinden bijna alle fracties dat er gewerkt 
moet worden aan meer atelier- en tentoonstellingsruimten. Wethouder Schuttenbeld geeft 
aan dat er geen sprake is van een beleidsnota, maar dat is ingegaan op de vraag van het 
ministerie om een cultuurprofiel op te stellen die input is voor het landelijk cultuurbeleid. Dit 
wordt gebruikt voor een betere financieringsstructuur. Het eerste resultaat is dat de regio 
Zwolle voor één dag in de week de beschikking krijgt over een matchmaker, die onze 
cultuurmakers zal helpen om beter gebruik te maken van de bestaande fondsen zoals het 
VSB fonds en het fonds voor de podiumkunsten. Verder wordt gehoopt dat we een bijdrage 
krijgen voor de voorgestelde proeftuinen. De wethouder zegt toe dat er een onderzoek komt 
naar broedplaatsen. Hiervoor gaat een trainee de komende periode een analyse maken en 
de financiële aspecten in beeld brengen. De resultaten worden komend jaar verwacht. 
Daarnaast zegt de wethouder toe dat de raad een overzicht krijgt van de fondsen op het 
gebied van cultuur. Als er nieuwe ontwikkelingen zijn zal de wethouder de raad informeren. 
Aan het eind van de vergadering wordt geconcludeerd dat de informatienota voor 
kennisgeving kan worden aangenomen. 

 

5. Herbestemming Statenzaalcomplex  

Met de informatienota wordt de raad voorgesteld kennis te nemen van het plan van aanpak 
betreffende de herbestemming van het Statenzaalcomplex. Op verzoek van PvdA, D66 en 
CDA wordt deze informatienota besproken. De debatronde wordt gestart met vier insprekers. 
Achtereenvolgens dhr. Donker (namens dhr. Van Dijk),  mw. Kastein, dhr. Neil en mw. 
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Kevelham. De insprekers benadrukken de waarde van de het statenzaalcomplex en doen 
een aantal suggesties ten behoeve van de herbestemming. De agenderende fracties zouden 
graag als criterium willen toevoegen dat de Statenzaal gebruikt wordt voor kunst en cultuur.  
De eis van marktconforme huur en kostendekkendheid zal volgens die fracties beperkend 
kunnen zijn voor een invulling met maatschappelijke meerwaarde.  Daarom is men onder 
voorwaarden bereid de 100% kostendekkendheid los te laten.  

In zijn reactie op het debat geeft wethouder De Heer aan dat het in gemeentelijk bezit 
houden van het statenzaalcomplex de mogelijkheid biedt om samen op zoek te gaan naar 
een passende invulling. Om het beste plan te krijgen, is het niet gewenst extra, mogelijk 
beperkende criteria toe te voegen. De drie genoemde criteria zijn weloverwogen en niet voor 
niets gekozen. De wethouder is wel bereid de wensen op te nemen als 
waarderingscriterium. Initiatieven die aan deze criteria voldoen hebben zo meer kans om te 
worden geselecteerd. Wethouder De Heer zegt dan ook toe dat hij een invulling met kunst 
en cultuur en met educatie als waarderingscriteria zal opnemen in de uitvraag. Na deze 
toezegging kan worden  geconcludeerd dat de informatienota voor kennisgeving kan worden 
aangenomen. 

 

6. Sluiting  
De voorzitter sluit de vergadering om 23.20 uur.  

 

 

 


